
SOALAN NO: 309

PARLIMEN MALAYSIA
PEMBERITAHU PERTANYAAN DEWAN RAKYAT

PERTANYAAN : Bertulis

DARI PADA : Dato1 Dr. Mujahid Bin Yusof Rawa 
[ Parit Buntar ]

SOALAN : Dato' Dr. Mujahid Bin Yusof Rawa 
[Parit Buntar] minta MENTERI 
PERTANIAN DAN INDUSTRI ASAS 
TANI menyatakan:- Apakah masalah 
kekurangan benih padi telah ditangani 
dan apakah langkah yang telah dibuat.



JAWAPAN

Tuan Yang Di Pertua,

Kekurangan benih padi sah telah ditangani dengan tambahan 
peruntukan sebanyak RM25 juta menjadikan peruntukan 
keseluruhan yang diterima pada tahun 2017 adalah sebanyak 
RM75 juta. Pada tahun 2018 juga sebanyak RM75 juta telah 
diluluskan bagi menampung keperluan benih padi sah sebanyak 
72,000 tan metrik.


